
Z á p i s   č. 2/2009 

Z mimořádného zasedání Zastupitelstva obce Veliká Ves konaného  

dne 21. ledna 2009 od 18.30 hodin  

  

Přítomno: 

členů zastupitelstva    5           

občanů                  7 

zapisovatel: Lenka Kučerová 

pozvaný host: p. Romana Duranová – vedoucí sociálního 

zabezpečení MÚ Odolena Voda 

  

Program: 

  

1. Manželé Walovi – Farní charita Neratovice 

2. Schválení konečné úpravy rozpočtu roku 2008 

3. Dělení pozemků – lokalita Na Rovinkách 

  

Ověřovatelé z minulého jednání: Zdeněk Kněž, Josef Klepsa 

Ověřovatelé z dnešního jednání: Josef Klepsa, Josef Špeta 

  

  

  

..................     .................     ................. 



Ing.Václav Hanykýř       Josef Klepsa           Josef Špeta 

  starosta obce        ověřovatel zápisu     ověřovatel zápisu 

  

  

 Jednání zastupitelstva obce bylo zahájeno v 18.30 hodin.  

Starosta přivítal členy OZ a přítomné občany. Poté přivítal a 
představil  

pozvaného hosta paní Romanu Duranovou. Navrhl schválení 
programu jednání. 

  

Hlasování: schválení programu zasedání 

- pro 5 hlasů 

Návrh byl schválen jednomyslně 

  

  

1.Manželé Walovi – Farní charita Neratovice 

  

Zdravotní stav manželů Walových neumožňuje plnohodnotný život 
a jsou tak  

odkázáni na pomoc druhých. Proto starosta obce požádal paní 
Duranovou,  

aby zastupitele seznámila s tím, jakou formou by mohla v této 
situaci pomoci obec. 

Město Odolena Voda spolupracuje s Farní charitou Neratovice, 
která je zaměřena  

na zdravotní ošetřovatelskou a pečovatelskou službu. Jelikož 
však tato organizace  

neuzavírá smlouvy s malými obcemi, musela by naše obec 
podepsat smlouvu s Odolena  

Vodou a ta by poté zajistila rozšíření svých služeb i pro naše 
občany.  



Návrh na uzavření smlouvy musí schválit zastupitelstvo města 
Odolena Voda,  

které se sejde nejdříve za dva měsíce.  

Jelikož tato cesta nevede k okamžitému řešení vzniklé situace, 
zastupitelé  

odložili projednávání zřízení pomoci formou charity na některé 
z příštích zasedání. 

O manžele Walovi se prozatím postarají jejich příbuzní a 
určitou pomoc nabídla  

také paní Francová. 

  

2. Schválení konečné úpravy rozpočtu roku 2008 

  

Výše schváleného rozpočtu na loňský rok byla 2.617 tis. Příjmy 
byly však vyšší, než se  

předpokládalo o 607 tis. Zastupitelé tedy schválili konečnou 
úpravu rozpočtu roku 2008. 

  

Hlasování: úprava rozpočtu roku 2008 

- pro 5 hlasů 

Návrh byl schválen jednomyslně 

  

Na konci I. čtvrtletí se vrátíme k otázce možnosti předčasnému 
splacení poslední splátky úvěru. 

  

3. Dělení pozemků – lokalita Na Rovinkách 

  

Usnesením č.j. 5019/2008-Sú/Vis ze dne 27.11.2008 zastavil 
Stavební úřad Odolena  

Voda řízení ve věci vydání územního rozhodnutí o dělení 
pozemků. Proti tomuto usnesení  



se odvolalo několik účastníků řízení s tím, že řízení bylo 
pozastaveno protiprávně.  

Zpětvzetí bylo podáno pouze jedním účastníkem řízení (OÚ 
Veliká Ves) bez vědomí  

a souhlasu ostatních účastníků. Odvolaní účastníci proto 
navrhují, aby bylo územní  

rozhodnutí na dělení pozemků vydáno alespoň na jejich pozemky. 
OÚ Veliká Ves podalo  

zpětvzetí žádosti na základě změny podmínek vydaného Územního 
plánu obce:  

nerealizovatelnosti plánovaných příjezdových cest do lokality 
Na Rovinkách, dále pak  

nedodržení etapizace plánované výstavby v obci. 

  

viz Územní plán 

  

17. Návrh lhůt aktualizace 

Zvláště je nutno sledovat, zda se nezměnily podmínky, na 
jejichž základě byl územní  

plán schválen. Dojde-li ke změně těchto podmínek, je nutno 
pořídit Změnu územního plánu. 

  

Zastupitelstvo navrhlo pokračovat v řízení ve věci vydání 
územního rozhodnutí o dělení pozemků.  

Otázku možnosti realizace zbudování příjezdových cest do 
lokality znovu prověříme  

s vlastníky pozemků, přes které by měly cesty vést. 

  

Zastupitelstvo se dále zabývalo umístěním informačních tabulí 
rychlosti  

projíždějících vozidel. Vzhledem k zimnímu období budou tyto 
tabule zabudovány  



v nejbližší době, dle možnosti počasí. 

  

Na podmět našich spoluobčanů byla opět prodiskutována otázka 
placení svozu  

odpadu. V průběhu letošního roku se bude OZ zabývat možností 
placení svozu  

na osobu, ne za popelnici. 

  

Zastupitelstvo vyzývá občany, kteří by měli zájem o úklid 
v naší obci,  

aby se dostavili k osobnímu jednání na OÚ. Zde budou dohodnuty 
pracovní  

a platové podmínky. 

  

  

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno ve 21 hodin. 

  

Příloha: usnesení č. 2 – rozhodnutí zastupitelstva ze dne 
21.1.2009 

  

  

U S N E S E N Í 

  

Č.2/2009 z veřejného zasedání zastupitelstva obce Veliká Ves 
konaného  

dne 21.1.2009 v 18.30 hodin na obecním úřadě 

  

Zastupitelstvo obce schvaluje: 



  

1.  Program jednání zastupitelstva 

2.  Konečnou úpravu rozpočtu roku 2008 

  

Zastupitelstvo obce ukládá: 

  

3.  Starostovi obce shromáždit všechnu platnou dokumentaci 
(platný plán)  

týkající se dělení pozemků Na Rovinkách. 

4.  Starostovi obce prověřit reálnost zbudování příjezdové 
cesty do lokality  

kolem bývalého kravína 

5.  Starostovi obce vstoupit do jednání s páterem Patou, zda 
církev souhlasí  

se zbudování příjezdové cesty do lokality přes církevní 
pozemky 

  

Zastupitelstvo obce bere na vědomí:  

  

  

6.  Možnost pomoci nemohoucím občanům formou pečovatelské a 
zdravotní služby 

7.  Předčasné splacení poslední splátky úvěru 

8.  Zajištění zabudování informačních měřících tabulí v co 
nejbližší možné době 

9.  Možnost změny platby svozu odpadu 

  

Zapsala: Lenka Kučerová 

  

 Ing.Václav Hanykýř                       Lenka Kučerová 



    starosta obce                       místostarostka obce 


